

Garnizon Kielce na Bukówce – historia i współczesność zestawienie bibliograficzne w wyborze

1. Bukówka - wszystko dla wojska / Dorota Kosierkiewicz. W: Kielce Plus. - 2010, nr 10, s. 11
Historia koszar wojskowych na Bukówce.
2. 2 batalion saperów w latach 1943–1955 / Tadeusz Banaszek. W: Studia Muzealno-Historyczne. – T. 10 (2018), s. 85-93
https://bazhum.muzhp.pl/media/files/Studia_Muzealno_Historyczne/Studia_Muzealno_Historyczne-r2018-t10/Studia_Muzealno_Historyczne-r2018-t10-s85-93/Studia_Muzealno_Historyczne-r2018-t10-s85-93.pdf
3. 20 Pułk Łączności Wojsk Obrony Wewnętrznej Ziemi Kieleckiej (1968–1976) / Tadeusz Banaszek. W: Studia Muzealno-Historyczne. – T. 9 (2017), s. 59-72
http://bazhum.muzhp.pl/media/files/Studia_Muzealno_Historyczne/Studia_Muzealno_Historyczne-r2017-t9/Studia_Muzealno_Historyczne-r2017-t9-s59-72/Studia_Muzealno_Historyczne-r2017-t9-s59-72.pdf
4. Cyberżołnierze : Centrum ONZ dostanie sprzęt warty 1,2 mln dolarów / JUL. W: Gazeta w Kielcach. - 2001, nr 17, s. 4 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 1 2001 nr 17]
5. Czekanie na rozkaz : Brygada Łączności do MON, Centrum ONZ pod wojska lądowe? / Małgorzata Pawelec. W: Echo Dnia. - 2000, nr 237, s. 2
6. 4 Pułk Zmechanizowany. – Tryb dostępu:
https://pl.wikipedia.org/wiki/4_Pu%C5%82k_Zmechanizowany
7. Ćwiczenia ostatnie, ale centrum na Bukówce zostanie / Mark Zborowski. W: Gazeta Wyborcza.pl (Wyd. KI). - 2014, nr 73, dod. Kielce, s. 3
8. Elitarna jednostka : jubileusz Centrum na Bukówce / PES. W: Gazeta Wyborcza. Kielce. - 2006, 7 września, s. 2 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. KI 1 2006 nr 209]
17. rocznica powstania Wojskowego Centrum Szkolenia dla Potrzeb Sił Pokojowych ONZ w kieleckiej dzielnicy Bukówka.
9. Ewakuacja Bukówki / (mow). W: Słowo Ludu. - 2000, nr 202, s. 2
10. Garnizon Kielce w latach 1945–1950 / Tadeusz Banaszek. W: Studia Muzealno-Historyczne. – T. 3 (2011), s. 237-262
https://bazhum.muzhp.pl/media/files/Studia_Muzealno_Historyczne/Studia_Muzealno_Historyczne-r2011-t3/Studia_Muzealno_Historyczne-r2011-t3-s237-262/Studia_Muzealno_Historyczne-r2011-t3-s237-262.pdf
11. Gratulacje, bigos i grochówka : jubileusz żołnierzy z Bukówki / MSZ; informuje Tadeusz Banaszek. W: Gazeta Wyborcza. Kielce. - 2004, 7 września, s. 4 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 1 2004 nr 210]

12. Jak Bóg da... : żołnierze z kieleckiej jednostki przeżyli w Iraku krwawe zamieszki i zamachy : tego, co tam się dzieje, nie da się opowiedzieć, trzeba to przeżyć - mówią / dodaje Robert Pierzchała; Małgorzata Pawelec. W: Echo Dnia. Relaks. - 2004, nr 170, s. 7
13. Jubileusz Wojewódzkiego Sztabu Wojskowego. W: Echo Dnia. - 1988, nr 16, s. 7
14. Kielecki Pułk Obrony Terytorialnej w latach 1963-1975 / Tadeusz Banaszek. W: Studia Muzealno-Historyczne. - T. 4 (2012), s. 145-157
http://bazhum.muzhp.pl/media//files/Studia_Muzealno_Historyczne/Studia_Muzealno_Historyczne-r2012-t4/Studia_Muzealno_Historyczne-r2012-t4-s145-157/Studia_Muzealno_Historyczne-r2012-t4-s145-157.pdf
15. "Kłękać", a nie niszczyć : historia "wojskowego miasteczka" na Bukówce / Alina Janusz. W: Gazeta Wyborcza (Wyd. 2). - 2021, nr 116, dod. Tygodnik Kielce, s. 6
16. Komandosi na Bukówce / Bartłomiej Bitner. W: Echo Dnia. - 2013, nr 270, s. 4
Ćwiczenia żołnierzy Wojsk Specjalnych pod kryptonimem Cobra 13 - Kielce-Bukówka.
17. Koszary na Bukowce / Centrum Przygotowań do Misji Zagranicznych. - Tryb dostępu: <https://archiwum-cpdmz.wp.mil.pl/pl/82.html>
18. Krakowiacy przez Kielce do Bośni / ZIEM. W: Gazeta Wyborcza. Kielce. - 2002, 16/17 lutego, s. 1 [dod. do Gaz. Świątecznej. Wyd. 2 2002 nr 40]
19. Ku czci "Czwartaków" : pamiątkowa tablica na Bukówce / (MPB). W: Echo Dnia. - 2000, nr 124, s. 13
20. Na wysuniętych posterunkach : w walce o władzę ludową na Kielecczyźnie (1944-1954) / Stefan Skwarek. - Warszawa : "Książka i Wiedza", 1977. - 574, [4] strony : ilustracje, portrety ; 21 cm
21. Koszary na Bukowce / Centrum Przygotowań do Misji Zagranicznych. - Tryb dostępu: <https://archiwum-cpdmz.wp.mil.pl/pl/82.html>
22. Mają stołówkę / Kinga Anioł. W: Echo Dnia. - 2009, nr 206, s. 6
23. Misja wysokiego ryzyka : w kieleckim centrum ONZ szkolili się po raz pierwszy oficerowie jadący do Erytrei / Małgorzata Pawelec; wypowiedź. Zdzisław Mazur [i in.]. W: Echo Dnia. - 2000, nr 257, s. 2
24. Mongolska wizyta. W: Gazeta Wyborcza.pl. Kielce. - 2009, 6 marca, s. 4 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 2 2009 nr 55]
25. Na wzgórze Golan : z Bukówki wyjechali przeszkoleni żołnierze / (Olek). W: Słowo Ludu. - 2000, nr 216, s. 2
26. Na zimowym poligonie. Szkolą się rezerwiści z Kielecczyzny / Cezary Jastrzębski. W: Słowo Ludu. - 1989, nr 38, s. 4
Poligon żołnierzy rezerwy z garnizonu kieleckiego.
27. Obrona Terytorialna Kraju w województwie kieleckim (1963-1975) : organizacja i działalność / Tadeusz Banaszek. W: Przegląd Historyczno-Wojskowy. - R. 14, nr 2 (2013), s. 213-230

28. Obserwatorzy wojskowi na Bukówce / Łukasz Zarzycki. W: Echo Dnia. - 2014, nr 121, s. 4
Międzynarodowy Kurs Obserwatorów Wojskowych (22 ; Kielce - Bukówka ; 2014)
29. Oficer na miarę Europy : tworzy w Kielcach elitarną jednostkę wojskową dla NATO / Beata Ryń. W: Słowo Ludu. Magazyn. - 2001, nr 2208, dod. Telesłowo, s. 6-7
30. ONZ zostaje : ilu ojców ma zwycięstwo? / (ton). W: Echo Dnia. - 2000, nr 288, s. 2
31. Opowieści z Gór Świętokrzyskich. Cz. 9. / Jerzy Fijałkowski. - Staszów : Staszowskie Towarzystwo Kulturalne, 2002. – ((Biblioteka Staszowska ; 155.). – Strony 51-60 : Bukówka
32. Orkiestra wojskowa. W: Głos Załogi. - 1976, nr 23, s. 2
33. Ośrodek bez ONZ / KK. W: Słowo Ludu. - 2002, nr 1, s. 3
34. Patrzono na nas jak na dziwolągów / Marek Olbrycht; rozm. przepr. Małgorzata Pawelec. W: Echo Dnia. Relaks (Świętokrzyskie). - 1999, nr 281, s. 5
35. Pojadą na misję / Agnieszka Drabikowska; powiedział Zdzisław Mazur. W: Gazeta w Kielcach. - 2001, nr 192, s. 4 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 3 2001 nr 192]
36. Powalczą o pokój / (DG). W: Słowo Ludu. - 2002, nr 220, s. 2
37. Przysięga na Bukówce / Georgij Nikolaewicz Karlov. W: Słowo Ludu. - 1999, nr 260, s. 3
38. Saper odpoczywa tylko w święta / Waldemar Szot; rozm. przepr. Andrzej Gajewski. W: Echo Dnia. Relaks (Świętokrzyskie). - 1999, nr 293, s. 12
39. Słoneczko nad losem żołnierzy : Centrum będzie się rozwijać / Juliusz Ćwieluch. W: Gazeta w Kielcach. - 2000, nr 289, s. 3 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 1 2000 nr 289]
40. Szef na Bukówce : nowy komendant wprowadzony / JUL. W: Gazeta Wyborcza. Kielce. - 2002, 6 lutego, s. 1 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 1 2002 nr 31]
41. Szkoli się elita sił pokojowych / MIEM; mówi Edward Mazur. W: Gazeta Wyborcza. Kielce. - 2004, 8 czerwca, s. 3 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 2 2004 nr 133]
42. "Terytorialiści" złożyli przysięgę na Bukówce / opracowała Anna Bilska. W: Echo Dnia (Świętokrzyskie). - 2021, nr 147, s. 8
Świętokrzyska Brygada Obrony Terytorialnej im. mjr. Eugeniusza Gedymina Kaszyńskiego, ps. „Nurt” (Wojska Obrony Terytorialnej).
43. Terenowe organy administracji wojskowej w Kielcach (1918 - 1975) / Tadeusz Banaszek. W: Studia Muzealno-Historyczne. – T. 6 (2014), s. 81-92
http://bazhum.muzhp.pl/media//files/Studia_Muzealno_Historyczne/Studia_Muzealno_Historyczne-r2014-t6/Studia_Muzealno_Historyczne-r2014-t6-s81-92/Studia_Muzealno_Historyczne-r2014-t6-s81-92.pdf
44. To miejsce, gdzie znajduje się najwyższe wzniesienie Kielc : w "Podniebnych Kielcach" prezentujemy południową część miasta / Bartłomiej Bitner. W: Echo Dnia. - 2017, nr 230, s. 8
45. 30-lecie orkiestry garnizonowej / K. W: Głos Papiernika. - 1977, nr 2, s. 8

46. Walka o wojsko : czy plany wyprowadzenia z Kielc Centrum Szkolenia ONZ i likwidacji Jednostki Łączności zostaną zrealizowane? / Agnieszka Wicha-Dauksza. W: Echo Dnia. - 2000, nr 225, s. 5
47. Wojska lądowe obrony terytorialnej kraju w systemie bezpieczeństwa wewnętrznego Polski w latach 1959-1989 / Jerzy Kajetanowicz. W: Zeszyty Naukowe / Akademia Obrony Narodowej. - 2008, nr 4, s. 202-213
48. Z sercem w plecaku czyli Wędrówki po drogach i bezdrożach ziemi świętokrzyskiej i sandomierskiej : Góry Świętokrzyskie : wokół Pasma Głównego - Żeromszczyzna : przewodnik turystyczny / Paweł Wojtyś. - Kielce : Graftur, 2011. – Strony 42-43 : Bukówka
49. Z sercem w plecaku czyli Wędrówki po drogach i bezdrożach Ziemi Świętokrzyskiej i Sandomierskiej : przewodnik turystyczny. Cz. 1, Kielce i okolice / Paweł Wojtyś. - Kielce : "Graftur", 2005. – Strony 88-94 : Bukówka
50. Zmiany na Bukówce / Maria Broel-Plater. W: Echo Dnia. - 2002, nr 2, s. 2

Opracowanie: Marta Boszczyk
maj 2023 r.